公司名稱:泰安產物保險股份有限公司商品代碼:2016031610706商品名稱:泰安產物貨物運輸保險 Extra Expenses Clause

| 條款項目 | 保險契約條款內容 |
|------|--------------------------------------------------------------------------------|
| 承保範圍 | 第一條 承保範圍 |
| | The insurance extends to cover the extra expenses are incurred in connection |
| | with any loss of or damage to the insured items under the policy. |
| | (a) Costs of express delivery, overtime rates of wages, the hire of additional |
| | labour or equipment and/or costs of purchasing resources necessary to |
| | reinstate, repair or replace urgently any of the Insured items; |
| | (b) Costs of shoring and propping and/or temporary repairs necessarily |
| | incurred to avoid further loss or damage; |
| | (c) Any fee, contribution or other impost (excluding fines and/or penalties) |
| | payable to any Government, Local Government or Statutory Authority for |
| | services rendered or equipment supplied for the purpose of helping to prevent |
| | further, mitigate or confine loss or damage. |
| | 額外費用條款 |
| | 本保險承保因下列損失所引起之相關額外費用 |
| | 因承保標的物進行必要的緊急修復、修理、重置所產生的快遞運送費用、超時工作薪資、 |
| | 雇用額外的勞動力及/或設備、及/或購買材料所需之成本。 |
| | 用以避免損失增加所採用之支撐物及暫時性的修理,所發生之必要費用。 |
| | 為預防、減輕或防阻損失所產生的任何勞務報償、或支付使用設備而需支付給任何政府、 |
| | 或地方政府或具有法律授權單位的費用、貢獻或其他進口稅(不包括罰金或處分) |

※申報頻率: 事實發生或內容異動之日起三十日內更新。